
ŠTEPANJSKO NASELJE

V načrtu naše KS za leto
1975 je predvideno, da bo del
sredstev KS namenila ludi grad-
nji novega športnega igrišča, ki
naj bi bilo zgrajeno poleg ulice
Ob potoku. Z ustanovitvijo
mladinske organizacije v Šte-
panjskem naselju se bo začela
uresničevati želja vseh mladih
tega območja. Ze vrsto let so se
namreč mladinci zavzemaJi za
novo igrišče, vendar se izgrad-
nje niso mogli lotiti, ker so sta-
rejši člani v KS menili, da je za
tak športni objekt potrebno
skrbstvo vseh naprav. Igrišče
naj bi ostalo na travniku, kjer
so že pred leti mladinci provi-
zorično postavili nogometno
igrišče.

Po načrtu naj bi v letu 1975
opravili vsa zemeljska dela, v
prihodnjem letu pa naj bi začeli
igrišče asfaltirati. BiJo naj bi
takih dimenzij, da bi bilo mo-
goče po njem igrati poleg ma-
lega nogometa tudi košarko,
odbojko ali rokomet. Z deli
bodo pričeli letos spomladi. Na-
črte za igrišče so izdelali naši
mladinci sami.

Igrišče naj bi ne bilo name-
njeno samo našim mladincem,
ampak tudi drugim občanom,
ki se rekreativno ukvarjajo s
športom. Pogovori so stekli tudi
z mladinci podjetja Rast. ki so
pripravljeni prostovoljno, sku-
paj z našimi mladinci, sodelo-
vati pri vseh delih.

Gradnja Štepanjskega naselja
se nadaljuje. Predel severno od

Litijske ceste že dobiva končno
podobo. Z deli pa bodo v
kratkem začeli tudi na tako
imenovanem trikotniku Litijska
cesta—Žamovci—Hrušiška cesta.
Na tem področju še stoji nekaj
stanovanjskih hiš, ki so pred-
videne za rušenje. Prvo tako
zgradbo ob Hrušiški cesti so
pred kratkim že porušfli, lastnik
in stanovalci pa so dobili nova
primema stanovanja. Na tem
teritoriju stoji kmetija, ki jo
bodo preselili na novo lokacijo
ob Golovcu. Lastnik kmetije
dobiva dohodke v glavnem od
kmetijstva, zato so se člani KS
zavzeli za to, da se rnu omogoči
gradnja nove kmetije zunaj
območja nove urbanizacijske
ureditve Štepanjskega naselja.
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